
Přechod ze střední na vysokou školu, ne vždy je to snadné období 

Tématem reportáže by byl přechod studentů středních škol na školy vysoké. Toto období je z nějakých 

důvodů pro ne málo studentů složité. Proto bych se chtěla zaměřit na to, proč tomu tak je a nejlépe 

jak z takové situace vyjít jako student co nejlépe. Reportáž by nebyla určená jen studentům, kteří si 

tímto procházejí, ale i ostatním lidem, kterých se to tímto týká (jako například jejich rodiče apod.). 

Nejaktuálnějším tématem by to samozřejmě bylo v období nástupu prváků na vysoké školy. Nicméně 

si myslím, že je toto téma nějakým způsobem aktuální stále, protože každým rokem ho v sobě řeší 

noví studenti znovu a mohli by se tím připravit. 

Jako respondenty bych využila studenty/studenta, kteří/který si tímto prošli/procházejí, aby sdělili své 

zkušenosti a pocity. Odbornější vzhled do tématu by mohli přinést pracovníci Poradenského centra 

MU. Příběhem by tedy byly výpovědi a zkušenosti studenta, které by poté mohl podtrhnout nebo 

doplnit pohled někoho z odborníků. 


